

Mr. Stefan Schweinfest

Stefan Schweinfest was appointed Director of the Statistics Division in July 2014. Under his leadership, the Division compiles and disseminates global statistical information, develops standards and norms for statistical activities, and supports countries' efforts to strengthen their national statistical and geospatial systems.

Mr. Schweinfest started his career joining the Statistics Division in 1989, where he has worked in various areas including national accounting, statistical capacity building programmes, indicator frameworks, and external relations, both with member countries and international partner organizations. Mr. Schweinfest has also been the substantive secretary of two intergovernmental bodies, the United Nations Statistical Commission since 2002, and the United Nations Committee of Experts on Global Geospatial Information Management since 2011.

Mr. Schweinfest studied Mathematical Economics at the Universities of Wuerzburg and Bonn in Germany. He holds a Diplome D'Etudes Approfondies (Masters equivalent) from the University of Paris in these fields. He also conducted postgraduate research at the London School of Economics (LSE).

السيد/ ستيفان شواينفست

يشغل السيد/ ستيفان شواينفست منصب مدير شعبة الإحصاءات منذ يوليو 2014، حيث تقوم الشعبة بتجميع ونشر المعلومات الإحصائية العالمية، وتطوير معايير وقواعد الأنشطة الإحصائية، ودعم جهود البلدان لتعزيز أنظمتها الإحصائية والجغرافية المكانية الوطنية.

بدأ السيد/ شواينفست حياته المهنية بالانضمام إلى قسم الإحصاء في عام 1989، حيث عمل في مجالات مختلفة تشمل المحاسبة الوطنية، وبرامج بناء القدرات الإحصائية، وأطر المؤشرات، والعلاقات الخارجية، مع كل من البلدان الأعضاء والمنظمات الدولية الشريكة. وشغل السيد/ شواينفست أيضًا منصب السكرتير الفني لهيئتين حكوميتين دوليتين، هما اللجنة الإحصائية للأمم المتحدة منذ عام 2002، ولجنة خبراء الأمم المتحدة المعنية بإدارة المعلومات الجغرافية المكانية العالمية منذ عام 2011.

درس السيد/ شواينفست الاقتصاد الرياضي في جامعتي فورتسبورغ وبون في ألمانيا. وهو حاصل على دبلوم الدراسات المتعمقة (يعادل درجة الماجستير) من جامعة باريس في هذا المجال. كما أجرى أبحاث دراسات عليا في كلية لندن للاقتصاد.